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Onderwerp: Geusseltsporthal 

Geachte griffie

In vervolg op de bespreking over de Geusselt sporthal van afgelopen dinsdag 5 januari, wil ik u 
verzoeken onderstaande nog onder de aandacht te brengen van de raadsfracties:

Als  voorzitter VC Mestreech en grootgebruiker van Sporthal De Geusselt,  wil ik nog een poging doen 
om van de nieuw geplande sporthal toch een topsporthal te maken.
Afgelopen dinsdag bij de vergadering in de groene zaal kregen wij al de mooie mededeling dat de 
renovatie van de oude Geusselthal , een oude Pisbak, gen optie was.
Na deze vergadering kreeg ik verder ook de indruk dat de raad wel genegen was om het tekort aan 
budget , € 985.000, aan te vullen.
Nu wil ik nog een uitdrukkelijk verzoek doen, om nog eens goed na te denken en er een complete hal 
van te maken; namelijk een top sporthal. Hiervoor is slechts een uitbreiding van  1 meter!!!!! Langer 
en ca. 3 meter hoger nodig. Dit is op het geheel slechts een kleine aanpassing, maar zal de 
gebruiksmogelijkheden zeker verhogen. Hierdoor wordt het aantrekken van topsport en houden van 
nationale en internationale wedstrijden mogelijk.  En hoe meer er gebruik kan worden gemaakt van 
de accommodaties, hoe beter voor de onkostendekking en exploitatie. De recente internationale 
topprestaties van de binnensporten als (dames) handbal en volley laat zien dat hier mogelijk nog wel 
potentie in zit. 

 Heel Maastricht ziet en ervaart aan den lijve dat het topzwembad dat er moest komen en nu ook 
geen wedstrijd bad heeft, maar dat is aan de prijs niet te merken. Laten wij niet diezelfde fout maken 
bij de nieuwe Geusselthal en nu meteen een Maastricht-Sport waardig gebouw neerzetten.

Naast sport ook als  cultuurliefhebber  zie ik dat men B.V. bij de ontwikkeling van culturele investering
o.a.  Timmerfabriek ed. niet zo snel wil beknibbelen al bij sport. Hier gaat Maastricht wel voor niveau.

Laat ook deze redenering meetellen en eén volwaardige sport hal neerzetten, voor dat wij enkele 
maanden   later hier al weer spijt van hebben. 

Lou Gulikers
voorzitter VC Mestreech


